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Dr. Bryan Ardis tento týždeň zverejnil sériu obvinení, že vírus SARS-CoV-2, „vakcíny“ a aspoň jedna
liečba na Covid-19 pochádza z molekúl hadieho jedu (konkrétne z kobry kráľovskej).

Prvý rozhovor na túto tému zverejnil Stew Peters v Red Voice Media vo videu s názvom „Watch the
Water“.

 

Dr. Bryan Ardis vyjadruje obavu, že molekuly súvisiace s hadím jedom (peptidy alebo proteíny) mohli
byť vložené do vody (alebo uvoľnené inými metódami, ako je aerosólizácia), aby sa zinsenovalo
„prepuknutie“ ochorenia Covid-19, čo v konečnom dôsledku priviedlo ľudí k očkovaniu, lockdownom,
rúškam (respirátorom) a iným formám masovej lekárskej hystérie.

S doktorom Ardisom urobila následne rozhovor aj stránka Natural News. V prevažne neupravenom
rozhovore sa Dr. Ardis podelil o svoj rozsiahly výskum spájajúci hadí jed s protilátkami, výrobou
vakcín a strašidelne podobnými vedľajšími účinkami pozorovanými pri mRNA vakcínach a liečbe
covidu.

Ako vysvetľuje Dr. Ardis vo videu, každý jeden vedľajší účinok pripisovaný Covid-19 je tiež známym
účinkom vystavenia toxickému hadiemu jedu.

(Poznámka redakcie: Jedným zo spôsobov, ako hadí jed zabíja je, že zhustí krv, ktorá potom nie je
schopná cirkulovať v žilách a človek následne umiera. Covidové vakcíny podobne vytvárajú krvné
zrazeniny, následkom ktorých dochádza k srdcovým infarktom a mozgovým mŕtviciam.)

VenomTech práve ohlásil „Knižnicu hadích jedov“ pre nové
farmaceutické liečby
Pre každého, kto si ešte neuvedomuje, že hadí jed sa bežne používa na vývoj liečiv a lekárskych
terapií, pozrite si oznámenie od spoločnosti, ktorá sa v skutočnosti volá „VenomTech“ (Jedové
technológie).

Chvália sa tým, že „Knižnice hadích jedov (T-VDA™) poskytujú výskumníkom priame riešenie na
rýchly skríning tisícok jednotlivých fragmentov jedu, pričom každá vzorka je špeciálne navrhnutá
tak, aby maximalizovala účinnosť pre konkrétny cieľ.

Generálny riaditeľ VenomTech, Paul Grant, dokonca uviedol nasledovné:

„Venomtech je v popredí výskumu jedu na objavovanie liekov už viac ako desať rokov.

Prostredníctvom vzťahu s laboratóriami Charlesa Rivera – svetovým lídrom v oblasti zmluvného
výskumu objavovania liekov – môžeme teraz prezentovať našu inovatívnu technológiu a predstaviť
širšiemu odvetviu potenciál jedov väčšiemu počtu potenciálnych zákazníkov a tiež rýchlejšie
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pre široký záber využitia.“

Stránka Natural News oslovila Gilead Sciences so žiadosťou
o rozhovor
Stránka Natural News priamo oslovila spoločnosť Gilead Sciences a požiadala o rozhovor s ich
vedúcim vedeckým pracovníkom, aby sa vyjadrili k týmto obvineniam a predstavili svoju verziu
príbehu o tejto dôležitej otázke.

Od Gileádu zatiaľ neprišla žiadna odpoveď.

Portál InfoWars sa tiež venoval tejto novej afére.

„Rýchle vyhľadávanie na internete odhaľuje množstvo publikácií bežných médií, ktoré v začiatkoch
pandémie covidu pripúšťali, že môže byť odvodený od hadov,“ uvádza InfoWars.com.

„Od Scientific American po CNN bola hadia teória spočiatku široko propagovaná.“

Mohli by sme citovať časopis Scientific American a jeho článok z roku 2020: „Hady by mohli byť
pôvodným zdrojom prepuknutia nového koronavírusu v Číne“.

Spomínaný príbeh uvádza podobnosť medzi SARS-CoV-2 a hadím genetickým materiálom:

„Hady – čínsky krait a čínska kobra – môžu byť pôvodným zdrojom novoobjaveného koronavírusu,
ktorý túto zimu vyvolal v Číne prepuknutie smrteľného infekčného ochorenia dýchacích ciest.“

Dr. Ardis je presvedčený, že kobrí jed bol použitý ako východiskový bod pre zvýšenie funkcií SARS-
CoV-2, čím sa vírus efektívne transformoval na systém podobný, ako keď jed otrávi telo po uštipnutí
hadom.

Z príbehu Scientific American ďalej vyberáme:

„Výskumníci použili analýzu proteínových kódov uprednostňovaných novým koronavírusom a
porovnali ich s proteínovými kódmi z koronavírusov, ktoré sa nachádzajú v rôznych živočíšnych
hostiteľoch, ako sú vtáky, hady, svište, ježkovia, pangolíny, netopiere a ľudia.

Prekvapivo zistili, že proteínové kódy vo víruse SARS-CoV-2 sú najviac podobné tým, ktoré sa
vyskytujú u hadov.“

Ako ďalej informuje InfoWars, štúdia z roku 2021 tiež spojila čínskeho kraita a kobru kráľovskú s
hrotovým proteínom Covid-19 a vysvetlila:

„Objav superantigénového vzoru v proteíne S1 Spike, ako aj dvoch ďalších vzorov podobných
neurotoxínom majú peptidové podobnosti s neurotoxínmi z rodov Ophiophagus (kobra) a Bungarus.“

Neskôr počas rozhovoru sa Dr. Ardis dotkol skutočnosti, že hydroxychlorochín, očierňovaný
médiami, je známy tým, že blokuje nikotínové receptory v mozgovom kmeni pred poranením jedom
kobry a zmije.

Uvedená štúdia má názov „Toxínom podobné peptidy vo vzorkách plazmy, moču a stolice od
pacientov s COVID-19“.

Prítomnosť toxínom podobných peptidov by mohla byť potenciálne spojená s infekciou SARS-CoV-2.
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Ich prítomnosť naznačuje možnú súvislosť medzi ochorením COVID-19 a uvoľňovaním (oligo-
)peptidov v tele, ktoré sú takmer identické s toxickými zložkami jedov zo zvierat.

Pozrite si rozhovory Dr. Ardisom
Má Dr. Ardis pravdu o pôvode hadieho jedu v súvislosti s covidom, vakcínami a niektorými spôsobmi
liečby?

Jeho dôkazy uvádzame v nasledujúcich rozhovoroch, ktoré sú plné podrobných citácií z lekárskych
časopisov a spravodajských zdrojov. Ako sme už uviedli, kontaktovali sme aj spoločnosť Gilead
Sciences so žiadosťou o vyjadrenie, ale zatiaľ sme nedostali žiadnu odpoveď.

Tu sú časti 1 a 2 rozhovoru, po ktorých nasleduje podcast Situation Update stránky Natural News (v
angličtine), ktorý ďalej analyzuje, čo sa môže stať s hadím jedom a Covidom-19 (teraz nazývaným aj
„Covenom-19“, resp. „Cojed-19“ v slovenčine).

Video, časť 1:

Video, časť 2:

Najnovšiu časť podcastu Mikea Adamsa zo stránky Natural News nájdete na Brighteon.com.
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